

Please take me to FX Hotel at 68 North 4th Ring West Road Haidian District, Beijing. See the map attached. The hotel is right at the south-west corner of the Haidian Bridge of the North 4th Ring Road, next to the Zhong Guan Cun Book Store Building. To get there from the airport, you just drive along the North 4th Ring Road, to the west direction. After you pass Zhong Guan Cun Bridge #1, you get out of the North 4th Ring Road and keep going a little bit, then turn left at (and under) the Haidian Bridge. The hotel is right there. In case you need help, ask the driver to call Shaobo GAN at 13691300161 or Xuan ZHONG at 13011036142.

Chinese translation:

请送我到富驿时尚酒店，中关村店，北四环西路 68 号。酒店位于北四环海淀桥西南角，与左岸工社，中关村图书大厦位于同一栋楼，酒店在楼的最西面。具体行车路线：沿北四环往西，过中关村一桥后出四环，从海淀桥下面左拐即到。具体位置见地图。如有疑问，请联系甘少波 13691300161 或钟璇 13011036142。



Get Google Maps on your phone

Text the word "GMAPS" to 466453





Get Google Maps on your phone

Text the word "GMAPS" to 466453

